
ΤελεσΤηκαν τα εγκαίνια ενός νέου πεντάστερου 
ξενοδοχείου, του Lords Palace, στην κατεχόμενη 
Κερύνεια από τον λεγόμενο πρωθυπουργό του 
κατοχικού καθεστώτος, Χουσεΐν Οζγκιούργκιουν.

Μιλώντας κατά τα εγκαίνια, 
ο επικεφαλής του Διοικητι-
κού Συμβουλίου του Ομίλου 
Aydoğan, Ünal Aydoğan, 
είπε ότι αυτή είναι η πρώτη 
επένδυση του ομίλου του 
στον τομέα του τουρισμού. 
Λέγοντας ότι αποφάσισαν 
να υποστηρίξουν τους τοπι-

κούς επιχειρηματίες κατά τη διάρκεια της οικοδό-
μησης του ξενοδοχείου και ότι προτίμησαν τους 
ντόπιους παραγωγούς, τόνισε ότι στόχος τους είναι 
να συμβάλουν στην οικονομία του ψευδοκράτους.

Επεξηγώντας ότι συνεχίζονται οι εργασίες για 

ένα δεύτερο ξενοδοχείο που προγραμματίστηκε 
να αρχίσουν το 2017, ο Aydoğan ευχαρίστησε 
όλους που συνέβαλαν στην ανέγερση του ξενοδο-
χείου Lords Palace.

Ο λεγόμενος υπουργός Τουρισμού και Περιβάλ-
λοντος του κατοχικού καθεστώτος,  Φικρί Ατάο-
γλου, υπενθύμισε από πλευράς του ότι ο τουρι-
σμός είναι ο ηγετικός τομέας της «ΤΔΒΚ» και πρό-
σθεσε ότι όλοι, ειδικότερα οι ντόπιοι επενδυτές, 
οι οποίοι κάνουν επενδύσεις στη… χώρα, θα πρέπει 
να υποστηριχθούν.

Λέγοντας ότι εργάζονται για την περαιτέρω 
ανάπτυξη του τουριστικού τομέα στη βόρεια Κύ-
προ, τόνισε τη σημασία της προώθησης του 
τουρισμού.

Στην τελετή μίλησε κι ο λεγόμενος πρωθυπουρ-
γός του ψευδοκράτους, Χουσεΐν Οζγκιούργκιουν, ο 
οποίος είπε ότι οι τοπικές επενδύσεις αποδεικνύουν 

ότι ο λαός της «ΤΔΒΚ» διεκδικεί αυτά τα εδάφη.
Αναφερόμενος στην αύξηση των τουριστικών 

επενδύσεων στη βόρεια Κύπρο, ο ψευδοπρωθυ-
πουργός είπε ότι είναι πολύ περήφανος για τις 
εξελίξεις που γίνονται στην (κατεχόμενη) Κερύνεια 
ως αποτέλεσμα των επενδύσεων του τουριστικού 
και άλλων τομέων.

«Επέλαση» τουρκικού ομίλου, που ετοιμάζεται για νέες επενδύσεις

«ανησυχουμε για την προώθηση ουσιαστικά 
ενός νέου Σχεδίου Ανάν, μιας διχοτομικής λύσης, 
όπου δεν θα λύνει κανένα από τα κύρια ζητήματα 
και εκφράσαμε την απόφασή μας να συνεχίσουμε 
τον αγώνα, την αλληλεγγύη με τον λαό της Κύ-
πρου, για μια Κύπρο ενιαία, κυρίαρχη, ανεξάρτη-
τη, κοινή πατρίδα Ελληνοκυπρίων και Τουρκοκυ-
πρίων, με μια ιθαγένεια, μια προσωπικότητα, χω-
ρίς ξένες βάσεις, χωρίς ξένα στρατεύματα, που 
πραγματικά θα μπορεί ο λαός της να έχει την 
εξουσία, την ευημερία και να μπορεί να οδηγείται 
σε ένα καλύτερο μέλλον». Αυτό δήλωσε ο γγ της 
ΚΕ του ΚΚΕ, Δημήτρης Κουτσούμπας, μετά τη συ-
νάντησή του με τους δημάρχους των κατεχόμενων 

πόλεων της Κύπρου.  «Ταυτόχρονα ανταλλάξαμε 
και σκέψεις για διάφορα ζητήματα της πολιτικής 
επικαιρότητας, ενημερώσαμε τους δημάρχους για 
την πολιτική κατάσταση στην Ελλάδα, την πορεία 
της κρίσης και των προβλημάτων που αντιμετωπί-
ζει ο ελληνικός λαός και ποιές είναι οι θέσεις του 
ΚΚΕ γύρω από αυτά τα προβλήματα», κατέληξε ο 
κ. Κουτσούμπας.

Εκ μέρους των δημάρχων, ο αντιπρόεδρος της 
Επιτροπής των εννέα κατεχομένων δήμων της Κύ-
πρου και δήμαρχος της κατεχόμενης Μόρφου, Χα-
ράλαμπος Πίττας, είπε ότι εξέφρασαν στον κ. Κου-
τσούμπα τη συμπαράστασή τους στον δοκιμαζόμε-
νο ελληνικό λαό λόγω της οικονομικής κρίσης και 

του μεταναστευτικού και ευχήθηκαν ο ελληνικός 
λαός να ξεπεράσει αυτή την κρίση και να βρει ξανά 
τα βήματά του προς την πρόοδο και την ευημερία, 
«καθώς σίγουρα δεν ταιριάζει στον ελληνικό λαό 
μια τέτοια κρίση και μια τέτοια συμπεριφορά».

«Για το θέμα της Κύπρου είχαμε την ευκαιρία 
να εκφράσουμε την αγωνία μας για τη φάση που 
περνά σήμερα το εθνικό πρόβλημα της Κύπρου, 
γιατί στον διάλογο που εμείς, η ελληνοκυπριακή 
πλευρά, επενδύσαμε πολλές ελπίδες, πολλές 
προσδοκίες, με την εκλογή που είχε γίνει στα κα-
τεχόμενα και την εκλογή του Μουσταφά Ακιντζί, 
φαίνεται ότι αυτός ο διάλογος είναι κάτι από τα 
παλιά», είπε ο κ. Πίττας.

Δ ΕΝ υπήρξε αποτέλεσμα από τις επαφές 
του υπουργού Ευρώπης της Τουρκίας, 
Βολκάν Μποζκίρ, σε Στρασβούργο και 

Βρυξέλλες. Ο επικεφαλής της διαπραγματευτικής 
ομάδας της Τουρκίας ολοκλήρωσε τις συναντή-
σεις του χθες στις Βρυξέλλες με την Ύπατη Εκπρό-
σωπο για την Εξωτερική Πολιτική και Αντιπρόεδρο 
της Κομισιόν Φεντερίκα Μογκερίνι και στη συνέ-
χεια με τον Επίτροπο αρμόδιο για τη 
διεύρυνση Γιοχάνες Χαν. Η διαδικασία 
της άρσης της βίζας που σχεδιάστηκε 
ως μέρος της συμφωνίας ΕΕ -Τουρκίας 
είναι πλέον σε αδιέξοδο και επομένως 
η ΕΕ πρέπει να βρει άλλη φόρμουλα 
για την άρση της βίζας, δήλωσε ο Τούρκος υπουρ-
γός ΕΕ Βολκάν Μποζκίρ .

«Σε αυτό το στάδιο δεν θα έλεγα ότι είμαι αισι-
όδοξος για το θέμα», τόνισε ο Μποζκίρ, έπειτα από 
την συνάντησή του με τον Επίτροπο για την Διεύ-
ρυνση Johannes Hahn. 

Η εκπρόσωπος της Κομισιόν Μάγια Κοτσίγια-
νιτς περιορίστηκε να ανακοινώσει πως «οι συνα-
ντήσεις ήταν χρήσιμες και διεξήχθησαν σε παρα-
γωγικό κλίμα». Νωρίτερα, ο επικεφαλής εκπρό-
σωπος της Κομισιόν Μαργαρίτης Σχοινάς υπενθύ-
μισε για μια ακόμη φορά τις δηλώσεις Γιούνκερ 
από το Βερολίνο για το θέμα της βίζας και αρνή-
θηκε να σχολιάσει, κατά την πάγια τακτική της 
Κομισιόν, τις προχθεσινές δηλώσεις Μποζκίρ από 
το Στρασβούργο που συνέδεαν το θέμα της βίζας 
με τη συμφωνία ΕΕ - Τουρκίας, αλλά και τις σχετι-
κές δηλώσεις Ερντογάν. Είναι σαφές πως το θέμα 
της φιλελευθεροποίησης της βίζας για Τούρκους 
υπηκόους δεν προχωρά, καθώς η Τουρκία αρνεί-
ται να υλοποιήσει όλα τα κριτήρια. Το αγκάθι συ-

νεχίζει να είναι ο τρομονόμος στην Τουρκία που 
αποτελεί εργαλείο εναντίον των Κούρδων.

Την ίδια ώρα, η επιτάχυνση της ροής κονδυλί-
ων προς την Τουρκία ύψους ενός δισ. ευρώ μέχρι 
τα τέλη Ιουλίου, βρέθηκε στο επίκεντρο της συνε-
δρίασης της συντονιστικής επιτροπής του μηχανι-
σμού υποστήριξης προσφύγων στην Τουρκία, 
παρουσία κοινοτικών και Τούρκων αξιωματούχων, 

υπό τον Επίτροπο, Χρ.Στυλιανίδη.
Όπως μεταδίδει το Κυπριακό Πρα-

κτορείο, σε σχέση με τη χρηματοδότη-
ση των προσφύγων στην Τουρκία, η 
επιτροπή κατέγραψε την πρόοδο που 
έχει σημειωθεί, καθώς 200 εκατομμύ-

ρια έχουν ήδη φτάσει στον προορισμό τους, εκ 
των οποίων 60 εκταμιεύθηκαν στις 19 Απριλίου.

Επιπλέον, η Επιτροπή συμφώνησε στις βασικές 
προτεραιότητες στις οποίες ο μηχανισμός θα επικε-
ντρωθεί στο άμεσο και μεσοπρόθεσμο ορίζοντα:
◗ Ανθρωπιστική Βοήθεια,
◗ Διαχείριση της μετανάστευσης,
◗ Εκπαίδευση,
◗ Υγεία,
◗ Υποδομές και
◗ Κοινωνικο-οικονομική υποστήριξη.

Οι συζητήσεις επικεντρώθηκαν επίσης στα 
πορίσματα της αξιολόγησης των αναγκών που 
εκπονήθηκε από εμπειρογνώμονες που ανέθεσε 
η Επιτροπή, η οποία θα παράσχει πολύτιμη καθο-
δήγηση για το μέλλον.

Η Επιτροπή προκαταβάλλει τη συνεισφορά του 
προϋπολογισμού της ΕΕ χρησιμοποιώντας όλα τα 
διαθέσιμα μέσα, όπως τα λεγόμενα “ειδικά μέτρα”, 
για να επιταχυνθεί η εκταμίευση των κονδυλίων για 
τη στήριξη των προσφύγων στην Τουρκία.

«Το να απαιΤειΤαι από την Τουρκία να 
αμβλύνει τον ορισμό της τρομοκρατίας εί-
ναι σαν να της λένε να παραιτηθεί από αυ-
τό το ζήτημα. 

Είτε θα ολοκληρώσουμε την ενταξιακή 
μας προοπτική στην ΕΕ είτε θα ακολουθή-
σουμε ένα νέο δρόμο», ανέφερε ο Τούρκος 
Πρόεδρος σε μήνυμά του προς την ΕΕ σε 
σχέση με την εκπλήρωση των 72 προαπαι-

τουμένων για την άρση θεώρησης διαβα-
τηρίων. Ο Ερντογάν, επισημαίνοντας ότι η 
ΕΕ συμπεριέλαβε το θέμα της τρομοκρατί-
ας στα 72 κριτήρια, τόνισε: «Απαιτείται πα-
ρόμοια εκπλήρωση όρων για χώρες της 
Λατινικής Αμερικής που υπόκεινται στη 
Σέγκεν; Γνωρίζουμε πολύ καλά τον λόγο. Η 
ΕΕ πρέπει να εγκαταλείψει τις στρεβλωτι-
κές και διστακτικές της πολιτικές».

Το πολιΤισΤικο Σπίτι του 
λεγόμενου δήμου της κατε-
χόμενης Μόρφου εγκαινιά-
στηκε. Όπως μεταδίδει ο 
παράνομος Μπαϊράκ, το 
κτήριο, που ήταν ένα χάνι 
από την οθωμανική περίο-
δο, ανακαινίστηκε από κοι-
νού από τον λεγόμενο δήμο 
και το «τμήμα αρχαιοτήτων 
και μουσείων», με την επι-
χορήγηση της παράνομης 
τουρκικής «πρεσβείας» στα 
κατεχόμενα. 

Το κτήριο, που ήταν ένα 
χάνι από την οθωμανική πε-
ρίοδο, ανακαινίστηκε από 
κοινού από τον Δήμο Γκιου-
ζέλγιουρτ και το Τμήμα Αρ-
χαιοτήτων και Μουσείων με 
την επιχορήγηση της τουρ-
κικής «πρεσβείας» στα 
κατεχόμενα. 

Όπως αναφέρει ο Μπαϊ-
ράκ, το κτήριο με ιδιόμορ-
φους χαρακτήρες της οθω-
μανικής αρχιτεκτονικής, θα 
παρέχει σκεπή σε διάφορες 
πολιτιστικές δραστηριότη-
τες στην επαρχία της κατε-
χόμενης Μόρφου. Εκφωνώ-

ντας την εναρκτήρια ομιλία 
στην τελετή, ο λεγόμενος 
δήμαρχος Μαχμούτ Όζτσι-
ναρ είπε ότι η (κατεχόμενη) 
Μόρφου που γίνεται μια πα-
νεπιστημιακή πόλη, έχει 
ανάγκη για νέους δημόσι-
ο υ ς  χ ώ ρ ο υ ς  κ α ι 
εγκαταστάσεις.

 Το «δημαρχείο», πρό-
σθεσε, θα εξακολουθήσει 
να πραγματοποιεί νέα σχέ-
δια όπως το πολιτιστικό σπί-
τι, που θα προστατεύουν και 
θα συντηρούν τα ιστορικά 

τοπία και τις φυσικές ομορ-
φιές της περιοχής. 

Ο πρώην κατοχικός ηγέ-
της, Ντερβίς Έρογλου, ο 
οποίος παρέστη επίσης στη 
δεξίωση, είπε ότι οι επενδύ-
σεις στην περιοχή με την 
πάροδο του χρόνου δεί-
χνουν ότι ο «λαός» της Μόρ-
φου βρίσκεται εκεί και θα 
παραμείνει εκεί. 

«Όσον περισσότερο ο 
‘’λαός’’ διεκδικεί την πόλη 
του, τόσο πολύ οι διαπραγ-
ματευτές θα διεκδικήσουν 

την πόλη στο τραπέζι των 
συνομιλιών», τόνισε. Στη δε-
ξίωση εκφώνησε ομιλία κι ο 
λεγόμενος πρωθυπουργός 
Χουσεΐν Οζγκιουργκιούν ο 
οποίος είπε ότι οι οθωμανοί, 
όπως σε άλλα μέρη της νή-
σου, άφησαν μεγάλο αριθ-
μό αρχαίων τοπίων στην 
περιοχή Γκιουζέλγιουρτ.

Αυτού του είδους τα κτή-
ρια και τα τοπία αντικατο-
πτρίζουν την ιστορία και τον 
πολιτισμό του τουρκοκυπρι-
ακού λαού, πρόσθεσε.

Χωρίς βίζα έμεινε ο Μποζκίρ

Προώθηση νέου σχεδίου Ανάν βλέπει το ΚΚΕ

Για νέο δρόμο κάνει λόγο ο Ερντογάν

Κουτσούμπας: Θα είναι μια διχοτομική λύση που δεν θα αντιμετωπίζει κανένα από τα κύρια ζητήματα

Καμία διέξοδος στις συζητήσεις που είχε χθες στις Βρυξέλλες ο Τούρκος αξιωματούχος

Έργα στη Μόρφου για 
να μείνουν στην πόλη!

Αποκάλυψη προθέσεων από τον πρώην κατοχικό ηγέτη Ντερβίς Έρογλου

ο εσπεν Μπαρθ Άιντα ευχαρίστησε τον 
εκπρόσωπο της Κύπρου και είπε ότι ως 
συντονιστής συμφωνεί πλήρως με τα λε-
χθέντα του Κύπριου αντιπροσώπου.

Ο Τούρκος Αντιπρόσωπος, λαμβάνο-
ντας αμέσως μετά τον λόγο, είπε ότι συμ-
φωνεί με όσα λέχθηκαν «από τον Αντιπρό-

σωπο της Κύπρου» και ευχήθηκε στον κ. 
Άιντα καλή επιτυχία στο έργο του στην 
Κύπρο.

Σημειώνεται ότι η Τουρκία σε όλες τις 
αναφορές της χρησιμοποιεί τον όρο «ελ-
ληνοκυπριακή διοίκηση» και «Ελληνοκύ-
πριος Αντιπρόσωπος».

Συμφώνησε και ο Τούρκος Αντιπρόσωπος

ΤΟ θέμα δεν είναι οικονομικό καθώς πρωτί-
στως έχει ανθρώπινη διάσταση. Με βάση τα μα-
θηματικά, τη στενή έννοια της αριθμητικής εξί-
σωσης, είναι ασύμφορο για το κράτος να οδηγεί 
στις φυλακές πολίτες για μικροχρέη. Κι αυτό 
γιατί, όπως αρμοδίως αναφέρεται, το ημερήσιο 
κόστος για κάθε κατάδικο στις Κεντρικές Φυλα-
κές ανέρχεται σε €80. Στο σχετικό ρεπορτάζ που 
δημοσίευσε ο «Φ» αναφέρονται διάφορα παρα-
δείγματα. Σε μια περίπτωση πολίτης καταδικάστη-
κε σε ποινή φυλάκισης για οφειλές οι οποίες 
άγγιζαν τα €200. Σε αυτή την περίπτωση όπως 
και σε άλλες, το κόστος για τον καταδικασθέντα 
ξεπέρασε την καθυστερημένη οφειλή που χρω-
στούσε. Κοντολογίς, το κράτος όχι μόνο δεν έλα-
βε τις καθυστερημένες οφειλές που είχε ο πολί-
της αλλά πλήρωσε επιπρόσθετα για τη συντήρησή 
του. Σημειώνεται συναφώς πως έκαστος κατάδι-
κος κοστίζει στο κράτος €29.200 τον χρόνο. 
έπειδή ο στόχος είναι να αποπληρώνεται το 
χρέος, θα πρέπει το κράτος να βρει τους μηχανι-
σμούς εκείνους που να επιβάλλουν στον πολίτη 
να καταβάλλει τα οφειλόμενά του. Δεν πρέπει να 
είναι αυτοσκοπός η καταδίκη σε φυλάκιση, καθώς 
πέρα από την τιμωρία ο στόχος για το κράτος εί-
ναι να εισπράξει το χρέος και να βάλει στα ταμεία 
του τα οφειλόμενα χρήματα. Η πρακτική που ακο-
λουθείται, δηλαδή η παραπομπή τους σε δίκη και 
η καταδίκη τους σε φυλάκιση, δεν εξυπηρετεί, 
στο τέλος, κανέναν. Πέρα από το γεγονός ότι 
δημιουργείται συνωστισμός στις Κεντρικές Φυλα-
κές (που ήδη έχουν πρόβλημα), προσπαθούμε να 
αντιληφθούμε την καταδίκη σε φυλάκιση ανθρώ-
πων για μικροποσά. 
Την ίδια ώρα, θεωρούμε πως το κράτος θα πρέ-
πει να εξετάζει την κάθε περίπτωση χωριστά και 
όχι να τσουβαλιάζονται όλοι και να αντιμετωπί-
ζονται το ίδιο. Σε δύσκολες περιόδους, εκείνο 
που προέχει είναι να υιοθετούνται οι πρακτικές 
και να αναδεικνύονται οι προσεγγίσεις που να 
είναι περισσότερο ανθρωποκεντρικές. Με αυτές 
τις λογικές θα υπάρξει και καλύτερη διαχείριση 
των ζητημάτων που αφορούν την είσπραξη των 
οφειλομένων προς το κράτος. Πρωτίστως, όμως, 
δεν θα ταλαιπωρούνται συμπολίτες μας, που βρέ-
θηκαν, λόγω της οικονομικής κατάστασης, της 
κρίσης, αντιμέτωποι με δυσκολίες και προβλήμα-
τα. Το κράτος, οι λειτουργοί του, θα πρέπει να 
διαχωρίζουν τους πολίτες και να μην τους τοπο-
θετούν όλους στην ίδια θέση και να αντιμετωπί-
ζονται το ίδιο.

ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1955

Η ανθρωπιστική 
διάσταση

Σύσκεψη υπό 
τον Στυλιανίδη 
για συντονισμό

ΣΕΡΝΤΑΡ

Ενίσχυση 
σχέσεων 
ψευδοκράτους 
και Τουρκίας
Ο ΛΕΓΟΜΕΝΟΣ αντιπρόεδρος 
και «υπουργός» δημοσιονομι-
κών του κατοχικού καθεστώ-
τος, Σερντάρ Ντενκτάς, δήλω-
σε ότι η ψευδοκυβέρνηση 
«εργάζεται σε αρμονία». Επί-
σης τόνισε ότι «θα εργαστούν 
για τη διατήρηση της εμπιστο-
σύνης του λαού κατά τη διετή 
εξουσία τους». 
Ο Ντενκτάς, ο οποίος δέχτηκε 
ομάδα από τον Σύνδεσμο ΤΜΤ-
Αγωνιστών Κύπρου, αναφέρ-
θηκε μεταξύ άλλων στις σχέ-
σεις μεταξύ του ψευδοκρά-
τους και της Τουρκίας.
Λέγοντας ότι έχουν εξασθενή-
σει οι εγκάρδιοι δεσμοί που 
επικρατούν ανάμεσα στις δύο 
«χώρες», ο κ. Ντενκτάς τόνισε 
ότι πρώτιστος στόχος της «κυ-
βέρνησης» UBP-DP είναι η 
επίτευξη διορθωτικών κινήσε-
ων για τις σχέσεις τους.
Στη συνάντηση, μίλησε κι ο 
πρόεδρος του Συνδέσμου της 
ΤΜΤ Γιλμάζ Μπόρα ο οποίος 
τόνισε τη σημασία της ανεξαρ-
τησίας της «ΤΔΒΚ» και είπε ότι 
είναι ζωτικής σημασίας «η συ-
νέχιση της ανεξαρτησίας της 
«ΤΔΒΚ» μαζί με τη μητέρα πα-
τρίδα, την Τουρκία».
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σΤην πολύ καλή συνεργασία 
που υπάρχει μεταξύ ΟΗΕ και 
ΕΕ στη διαδικασία του Κυπρι-
ακού αναφέρθηκαν ο Ειδικός 
Σύμβουλος του ΟΗΕ για την 
Κύπρο Έσπεν Μπαρθ Άιντα 
και ο Αναπληρωτής Μόνιμος 
Αντιπρόσωπος της Κύπρου 
Μενέλαος Μενελάου στο 
πλαίσιο συζήτησης στα Ηνω-
μένα Έθνη.

Πρόκειται για ένα σύντο-
μο αλλά ενδιαφέροντα διάλο-
γο, που διαμείφθηκε την Τε-
τάρτη στην 3η διαδραστική 
σύνοδο της διήμερης ειδικής 
θεματικής συνάντησης που 
διοργάνωσε ο πρόεδρος της 
70ής Συνόδου της Γενικής Συ-
νέλευσης, Mogens Lykketoft, 
με θέμα «Ηνωμένα Έθνη, Ει-
ρήνη και Ασφάλεια».

Η τρίτη διαδραστική σύνο-
δος, με συντονιστή τον Ειδικό 
Σύμβουλο του ΓΓ του ΟΗΕ για 
την Κύπρο, επικεντρώθηκε 
στην εφαρμογή, τις εταιρικές 
σχέσεις και τη λογοδοσία για 
την υλοποίηση των δεσμεύ-
σεων, με στόχο να υπάρξει 
προβληματισμός για τον ρόλο 
όλων των ενδιαφερομένων, 
τις ειδικές σχέσεις τους μέσα 
στο πλαίσιο των υφιστάμενων 
θεσμικών πλαισίων του ΟΗΕ 
και τους τρόπους για να ενι-
σχυθεί  το επίπεδο της 
αποτελεσματικότητας.

Όπως μεταδίδει το Κυπρι-
ακό Πρακτορείο Ειδήσεων, 
ομιλητές ήταν ο πρόεδρος 
της Ανεξάρτητης Επιτροπής 
για Ειρηνευτικές Επιχειρή-
σεις Χοσέ Ράμος Χόρτα κι ο 

πρώην αναπληρωτής ΓΓ του 
ΟΗΕ για Ειρηνευτικές Επιχει-
ρήσεις και υπεύθυνος της 
Εξωτερικής Υπηρεσίας Δρά-
σης της ΕΕ Αλέν Λερουά.

Με αφορμή την ομιλία 
του κ. Λερουά, παρεμβαίνο-
ντας ο Έσπεν Μπαρθ Άιντα 
επιβεβαίωσε την πολύ καλή 
συνεργασία που υπάρχει με-
ταξύ των Ηνωμένων Εθνών 
και της Ευρωπαϊκής  Ένωσης 
σ τ η  δ ι α δ ι κ α σ ί α  τ ο υ 
Κυπριακού.

Λαμβάνοντας τον λόγο ο 
Αναπληρωτής Μόνιμος Αντι-
πρόσωπος της Κύπρου, Με-
νέλαος Μενελάου, και αφού 
ευχαρίστησε τον κ. Άιντα για 
τα εισαγωγικά του σχόλια, 
του ευχήθηκε κάθε επιτυχία 
στο έργο του ως Ειδικός Σύμ-
βουλος του ΓΓ για την Κύπρο 
και επισήμανε δύο σημεία:

Πρώτο, είπε ότι από τη 
δική μας εμπειρία στη μα-
κρόχρονη ειρηνευτική διαδι-
κασία, έχουν δοκιμαστεί 
πολλοί τρόποι αλλά αποδεί-
χθηκε ότι ο καλύτερος τρό-

πος είναι αυτός της υποβοή-
θησης των πλευρών για να 
οδηγηθεί η διαδικασία σε 
επιτυχία, με «εθνική ιδιοκτη-
σία» και καθοδήγηση στη 
βάση των ψηφισμάτων του 
ΣΑ και του χάρτη του ΟΗΕ.

Δεύτερο, αναφερόμενος 
στις συνεργασίες με περιφε-
ρ ε ι α κ ο ύ ς  ο ρ γ α ν ι σ μ ο ύ ς 
-στους οποίους αναφέρθηκε 
ο κ. Λερουά- είπε ότι υπάρχει 
περίπτωση παρόμοιες συνερ-
γασίες να γίνονται χωρίς κατ’ 
ανάγκη να υπάρχουν στους 
όρους εντολής μιας ειρηνευ-
τικής επιχείρησης, προσθέ-
τοντας ότι, όπως ανέφερε 
και ο Έσπεν Μπαρθ Άιντα, 
υπάρχει μια μεγάλη συνδρο-
μή της ΕΕ, την οποία αναγνω-
ρίζουμε, σε θέματα όπως 
αυτά των αγνοουμένων, της 
οικοδόμησης μέτρων εμπι-
στοσύνης αλλά και το γεγο-
νός ότι η ΕΕ παρέχει την αιγί-
δα της για να ενισχύσει τη 
λειτουργικότητα και βιωσι-
μότητα μιας ενδεχόμενης 
συμφωνίας.

Συνεργασία ΟΗΕ και Ε.Ε. 
για τις προσπάθειες λύσης
Συζήτηση στα Ηνωμένα Έθνη στην παρουσία Άιντα

Εγκαινιάστηκε 
πολυτελές 
ξενοδοχείο 
στην κατεχόμενη 
Κερύνεια
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